
PROCES - VEFIBT\L

incheiat azi 31'10.2019, la sediul Consiliuluri Local al comunei gag, cu ocaziasedintei crdinarre a Consiliului Local Sag.
Sercretarul comune dl trliergeg Petru fact-. apelul nominal gi conr;tatd cd dlConsilier Ciocirlan Dumitru, dl Piantea Petru, dl Viceprimar Luca Florinr si d-na (lonsilier

PurcarSorina lipsesc, aces;tea anun{dnd in prealabil cd nu pot fi prezenli la sedinta.
In sala rJe gedinld sunt prezenti: Dl lanos,:v Adrian - antrenor in cadrul ClubuluiTimisul Sag, dl Precup AnrJrei - Director delegate al Clubrului sportiv ,, Timigirl Sag,,gi dlProfesor Nistoran Razvan - Constantin - director al Scolii Gimnaziate ijag. v i

seoretarul citeste procesul - verbal incheiat cu ocazia sedintei der indatd din data de
15 10 2019, Selcretarul intreaba daca sunt obiectii in legaturd cu cete cons,emnate, ne
existdnd rie sup)une la vot F'rocesul - verbal si se voteazitiu g voturi pentru.

Dl consilier Hubert Arexanciru -Nicolae: Avand in vedere faptul rod nu functioneazd
sistemul video 'ce transmiterre a sedintei online, eu personal boicotez sedin{a si pdrdsesc
sala de sedinte

in sald intra dl Viceprimar Luca Florin, insotit de dl Hubert A,lexandru -Nicolae,
afirmand r:i sistemul de trarrsmiterre a sedintei funoticlneazd.

Dl Presedinte de sedin{a Popescu Marcel, cites;te orcJinea de zi cu puncte,le inscrise,
se supune la vcrt ordinea de, zi, se aprobd cu 10 vorluri pentru.

Se trece la punctul nr. 1 de pe ordineer de zi a sedinfei. llotdrar<l privind
aprobareet Proiectului organiziirii Re{elei gcolare cjin Comunr $"g pentru anul gcolar
2020-2021

Dl Prr:sedinte Popescu Merrcel crteste : referatul de necesitate al d-lui primiar Rosu
Flavius - ,Alin nr.7168/"19.Crg 2019, privind aprobarea proiectului Re!e1:i gcolape <lin raza
de competenta a Comunei $ag, prentru anul gcolar 2020-2021, raportul de sprecialitate al
d-lui secn:tar General al Comunei Nierges petru nr. lz56g/03.10.2019.
st rapoartele celor doud conrisii del specialitate din caclrul Consiliului Local $ag.Dl l]resetJinte de sedinld intreabd cjacd sunt puncte divergente, inte,rventii sau
observatii fatd de acest proiect.

Dl Consilier dr. S€rrbovan Vlad - Calin: D-le Director a{i gdsit solutii pentru
angajarea unei iasistente sanitare cu jumdtate de norrnd pentru $coalJGimnaz:iald.

Dl Nis;toran Rdzvan - Corrstantin - director al $colii Gimnaziale gag: r\m fdcut o
adresa catrer Primdria Sag si am primit rdspuns cd nu existd prevdzut in organigrama
primdriei urr astfel de posr:, ne existdnd finantarer in acest sens. La nivelul tt,4uniclpiulur
Timisoara sunt angajate asirstente sanitare in scolii, aceste fiind pldtite dr: primdrie.

Dl SaLrbcvan Vlad - Cdlin: La inceputul fiecdrui arn scolar se dd un aviz sarritar pentru
intrarea in oolectivitate.

Dl \/iceprimar Luca Florin: ,Avdnd in vedere cd in aparatul Primariei $agt nur putem
angala o asiste,ntd pentru Scoala Gimnaziald, eu propun sd incercam angi,rjarea prin
ACOR

Dl l-lubert AlexancJru - Nicolae : Cu privire la raporlul privind starea r,;i calitatea
invdtdmdntului din Scoala Gimnaziald Sag, am obrservant cd in partea de'inceput se
prectzeazii cd acesta este i'ntocnrit pentru anul 2018 - 2019 dare la Curiculunr , situalia
rezultatelor la irrvdtdmant st:mestru I sunt trecuti ani 2.014 -2015, nu mai inteleg ninric .

Dl Profesor Nistoran Rdzvern - Constantin: Acest raport este o machetd pusd la
dispozitie de Inspectoratul Scolar Judetean, la sectiunea Curiculum elste trecut in mod
eronat anul 2014-2015. Vreau sd vd informez cd nu avem spaiii suficiente in r::are sd se
desfdsoarel actul de invat;imAnt, o sa fie nevoie de spaliu pentru incd douii clase
pregatitoare, in acest sens ar fi bine achizitionarea de clase modulare.

Dl Hulcent A,lexandru - Nicolere : Existd studiu/erxperizd tehnicd pentru reabilitarea
cladirii achizitionate de la Bis;erica romano - catolicd.



Dl Darco Leu - Gheorghe: Eu propun sd oprirn prroiectul haotic cu reabilitiare grddinitdsi sd facem o gradinitd noud in altd locatte.
Dl s;3rbov'n Vrad - ciirin: Sd fie reparatd cradirea scorii vechi.Dl Profes'cr Nistoran Rdz:van - constantin: Eu cred cd acerstd cldrjirer trebuiedemolatd si construirea un corp nou de clddire.

Se trece la punctul nr.2 de pe ordinea de:ri er sedin{ei, Hotdrdrel prrvind acordareaunor mandate srpeciale Asociatiei rJe Dezvoltare Intercomunitard "societatea Metropolitand deTransport Tirnisoara" pentru clelegarea serviciului public de transport
Dl Preseclinte de sedirlti Poescu Marcel ciieste: Expunerea de motive nr.73sg;l2\ og.2o1g,privind oporlunitatea proiectului de hotdrare a Primarului Comunei sag, raportul der specialitatenr' 70581 tl8 1O '20'19 intocmit de ciitre Viceprimar Luca Florin si rapoJrtele celor douii comisiide specialitate din cadrul consiliurlui Local sag, cu amendament.
Dl Presedinte de sedinld intreabd d-aca surrt puncte divergente, intt,lrvelntii sauobservatii fatii cje acest proiect.
Dl Apostr-r Bogdan - $tefan: Orice modificare in programul curs;etor sd nu poata fimodificat fdrd acordul in prealabil a consiliului Local.
Dl Secretar general Nierges Petru : Amendiamentul propus nu poate fi iaprobat,

acesta ne avdnd temei legal, conform O.U.G nr.57l2LO19 reprezentantul comunei in cadruAsociatiilclr Intercomunitare de Dezvolatre, este primarul.
Dl []arco Leu - Gheorghe, Eu nu votez acerst proiect de hotarare, nu mi se pare ciavem un cuvant de spus in ceea ce priveste modul d,e desfdsurarea al acestuier raportat la

continutul proieotului de hotdrdre prin care diim op(3ratorului de transport puterer deplind sd
hotdrascd in numele nostru.

Dl F,reseclinte de sedinta intreabd dacd mai
acest proiect. Ne exist6ncl, supune la vot proiectul
voturi perrtru.

Se lrer:e la punctul nr. 3 d" p" orrCinea de,
aprobarea transferului dreptului de concesiune pentru
Sag de pe Goghezu Daniel - Viorel pe Boitor Anghe,
Dumitrana

sunt interven!ii saru obsenratii fatd oe
de hotdrdre, car€) se voleaz:d cu 10

Dl V'iceprimar Luca Florin: ar fi trebuit ca
dea explic;atii in legdturd cu cele solicitate.

re;rrezentanti STPT sd fie por<,rzenti si sd

Dl Presedinte de sedinta intreabd dar:a miai sunt interventii sau obserr,,atii fatd de
acest proiect. Ne existAnd, rsupun,3 la vot proiectul ,Je hotdrdre, care se ,uoteazd cL g voturi
impotrivd, rl-na Consilier Cr stescu Loriana se abline.

Proiectul cle hotdrdre a fost resptns.
zi a sedintei, Hotdrdre privind
terenul identificat in CF nr 400159
- Constantin si Boitor lr/dclalina -

Dl Presedinte Popescu Marc;el citeste: cerere d-lui Boitor Anglhel - Oonstantin,
inregistratri cu nr. 5825126.07'.2019, prin care solicitd transfer-rlrea dn:ptr.rlui de
concesiune asupra terenului din CF nr.400159 Sag, referatului domnului Viceprimar Luca
Florin nr. '7334261.09.2019 si referatele comp,irtimentelor de specialitate Agricol gi
urbanism nr. R5825122,10.2019 si rapoartele celor doud comisii de specialitate dirr cadrul
Consiliului Local Sag

Dl Preseclinte de sedintd intreabd daca sunt puncte divergente, intervenlii sau
observatii fati de acest proiect, ne existAnd supune la vot si se votr:azd cur 10 voturi
pentru.

Drverse:
Se analizeiazd cerereaL nr. 1'765114.10.2019 a C-lui Doczi losif, prin car,e solicitd

aprobarea concesiondri suprafeteri de 70 mp situat pe strada a lll- a gi cererea nr.
7663/09.10.2019 a d-lui Oprea Vlard, prin care solicitii aprobarea concesiondri suprafetei
de 160 m1l din totalul de 27555 mp din CF nr. 4O21OO gag, teren situat la interrsectia
strdzi. a Xl-a, cu strada a Xlll- a.

Consiliul Local, constati cd la nivelul U.A.T.C Sag, se implementeazd proiectul de
Introducerela a rellelei de canalizare menajera si nu :sunt cunoscute traseele aces;tor lucrdrii
de investitii, cererea insotitd de dor:umentele aferente'va fi trimisd spre analizd



compartimentului de Urbanism care va emite urr raport de specialitate, dupii care se vareanaliza oporlunitatea inceperi procedurii de con,;",tionrre.
Se analizearzi cererea nr.73tB6/3O.Og.2O1g a d-nei Stoici Slavi{a _lRadica, cererea nr.8150125 10'2019 a d-lui EJrdnzc,i Sorin si rapoaftele de tp".i"r'tdie a comFrartrmentului

Urbanism cu privire la cele doua cererii.
Rapoftat la cererea nr. 81 50125 10 2019 Consiliul Local Sag eslq lle aeord cuconstruirea unei locuinfe unifamiliale pe parcela C;F 403631 Sag, cu"nr., cad. Cc1g3l1l21-

2316, cu respeotarea prevederilor Regulamentului PUG ucs'sz-glog s,rg, fdriii cer titularul
constructiilor ce se vor edifica sir emitd restric{ii / preten{ii asupra proprietarilor der parcelevecine care €lu destinaliel de servicii si dores<j construirea unor spafii cornerciale. DlBrdnzoi Sorin s-a abtinut d,e la vot pe acest subiect.

Raportat la cererea 7386/30.09 2019 a d-nei stoici slavita -Radica cornsiliul Local
iug esie qs acord cu r:onstruirea unei locuinte unifamiliaie pe parcela C;F 405568Sag,cu nr' cetd 1B3l1133-34117, cu respectarea prevederilor Regulamentului pUG
UGS52B/09 Sag ' fdrd ca titulerrul constructiilor ce se vor edifica s;a emitrii restriclii /pretentii asupra proprietarilor de parcele vecine care au destinalie de servicii si doresc
construirela unc)r spatii comerciale.

Dl lanosev Adrian, aflat in s;ald prezintd un bilant de activitate al Clubului Sportiv
Timisul Sag. Dl Presedinte de s;edtntd Popescu Marcet, reproseaza faptul cii nu existd
comunicare intre conducerea clubului si Consiliul L.ocal Sag, solicit6nd ca lra intrunirea
consiliului de administratie sa fie convocat. Dl Preculp Andrei: in cursul luni nrliernbrie se
va convorla Consiliul de aclministratie al clubului, vor"t't comunrca convocatorul membrilor
consiliu lu i.

Ne mai exislAnd puncte si subiecte de discutat Cl lrregedinte de sedinld declard sedinla
inch isa.

Pregedinte de gedin(;i,
Popescu Marcel

A cornsemn;at
Secretar General al Conrunei

Niergeg Petru


